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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.15.2019 

XIX Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 20 grudnia 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2019 r. o godz. 13:30 

Zakończono o godz. 17:34 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył   Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

    - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała  Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji. 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję i wszystkich gości. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż sesja jest nagrywana,  

a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, iż Burmistrz złoży podziękowania osobom zaangażowanym w sprawy społeczne  

na terenie miasta. 

 

Burmistrz zaprosił następujące osoby: 

 Panią Edytę Karniej, 

 Panią Monikę Kijak, 

 Panią Małgorzatę Niewiarowską 

 Państwa Sandrę i Sebastiana Jędrzejczak, 

 Państwa Paulinę Sobańską-Wójcik oraz Michała Wójcika 

i złożył podziękowania za zaangażowanie w sprawy społeczne oraz pomoc innym w ramach 

projektu jadłodzielni w Olecku wręczając pamiątkowe dyplomy.  

 

Pani Monika Kijak 

podziękowała za zaproszenie na sesję oraz za zakupienie pojemników do jadodzielni. 

Zachęciła do współpracy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji.  
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Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

20 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Jakub Dziubiński 

6. Paweł Giełazis 

7. Ferdynand Grodzicki 

8. Grzegorz Kłoczko 

9. Anna Kaczor 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Wacław Olszewski 

15. Marian Prusko 

16. Wojciech Rejterada 

17. Marcin Roszko 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

5. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

6. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Olecko na lata 2012-2027” wraz 

z Prognozą oddziaływania na środowisko do „Aktualizacji projektu 

założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Olecko na lata 2012-2027”, 

b) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020, 

c) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku  

na rok 2020, 

d) warunków udzielania i wysokości stawek procentowych bonifikat od opłat  

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 

zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów, 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – ul. Nocznickiego, 
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f) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2020 rok, 

g) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku 

szkolnym 2019/2020, 

h) rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka o nieutworzeniu w roku 

szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie, 

i) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 

lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, 

j) zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych Gminy Olecko, 

k) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych, 

garaży i lokalu użytkowego, 

l) przystąpienia do prac związanych z uzyskaniem przez Gminę Olecko 

statusu uzdrowiska lub statusu obszaru ochrony uzdrowiskowej, 

m) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-

2028, 

n) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok, 

o) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2020-2029, 

p) uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2020 rok: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej,  

2) odczytanie opinii Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji oraz Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej,  

3) odczytanie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady 

Miejskiej,  

4) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej na 2020 rok,  

5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,  

6) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Wiceprzewodniczącz Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zgłosiła wniosek o zdjęcie w punkcie 7 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – 

podpunktu h: 

 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

Poddał wniosek pod głosowanie. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

 zdjęcia w punkcie 7 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu h:  

 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 14,  

PRZECIW: 2,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

PRZECIW (2) 

Dawid Bondarenko, Renata Małgorzata Maciąg. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Jakub Dziubiński, Alicja Nowik, Grzegorz Wróblewski. 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Cezary Bielawski. 

 

Rada przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 9 zarządzeń, które zostały zamieszczone 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Następnie przedstawił informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Pełna informacja międzysesyjna zostanie umieszczona na stronie internetowej w zakładce – 

Urząd Miejski – Informacje międzysesyjne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała o spotkaniach, na których reprezentowała Radę Miejską w Olecku. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oddał głos Pani Joannie Kaszubskiej w celu przedstawienia prezentacji na temat Aktualizacji 

Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energie elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Olecko na lata 2012-2027. 

 

Przedstawiciel firmy Westmor Consulting – Joanna Kaszubska 

przedstawiła prezentację – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o zgłaszanie oświadczeń. 

 

Radny Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż podczas omawiania projektu budżetu gminy na 2020 r. wnioskowała  

o zwiększenie środków na kastrację oraz sterylizację psów i kotów z terenu gminy. Zapytała, 

czy środki na ten cel zostały zwiększone, bo akcja cieszy się dużym powodzeniem.  

 

Radny Mariusz Miłun 

na prośbę mieszkanki gminy zgłosił wniosek o ustawienie wiaty przystankowej  

w miejscowości Imionki. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do sprawy zgłoszonej przez Radnego Mariusza Miłuna. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

kontynuował sprawę udrożnienia komunikacyjnego miasta. Wcześniej wnioskował o budowę 

ronda na skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Alei Zwycięstwa. Rozszerzył wniosek o przebudowę 

skrzyżowania ulic Gołdapskiej, Gdańskiej, wjazd do szpitala.  

Duże zakłady pracy są zlokalizowane na wyjazdach z miasta. Wnioskuje, aby podjąć 

rozmowy z pracodawcami, by zbudować komunikację miejską w oparciu o zakłady pracy 

biorąc pod uwagę godziny rozpoczęcia i zakończenia pracy w tych zakładach.  

Zwrócił się do lokalnej prasy z prośbą o przypomnienie zasad jazdy na rondach.  

 

Radni nie składali innych oświadczeń i zapytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 5 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Mieszkanka Olecka – Irena Ż. 

zabrała głos w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego –  

ul. Nocznickiego – treść wystąpienia w załączeniu. 

 

Inwestor – Waldemar Z. 

odniósł się do poruszonej sprawy. 

 

Mieszkaniec Olecka – Władysław J. 

zabrał głos w sprawie planów inwestora. 

 

Inwestor – Waldemar Z. 

odniósł się do głosu mieszkańca. 

 

Mieszkaniec Olecka – Marian L. 

zabrał głos w sprawie organizacji uroczystości w mieście oraz współpracy w gminie. 

 

Radny Mariusz Miłun 

odnośnie sprawy miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – ul. Nocznickiego 

poinformował, iż na posiedzeniu Komisji Oświaty (…) wypracowano kompromis,  

co do wysokości planowanego budynku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady i przypomniał, że sesja jest nagrywana. 

 

 

Do punktu 6 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Członek Społecznej Rady Kultury – Ewa Obrębowska 

odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2020 rok prosiła 

o wzięcie pod uwagę rozwoju kultury. 

 

Innych uwag nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 7 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Olecko na lata 2012-2027” wraz  

z Prognozą oddziaływania na środowisko do „Aktualizacji projektu założeń  

do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Olecko na lata 2012-2027” 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

poinformowała, iż projekt uchwały został omówiony podczas prezentacji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji 

założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Olecko na lata 2012-2027” wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko do „Aktualizacji 

projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Olecko na lata 2012-2027”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną  

i paliwa gazowe dla Gminy Olecko na lata 2012-2027” wraz z Prognozą 

oddziaływania na środowisko do „Aktualizacji projektu założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Olecko na lata 2012-2027”. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  
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NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Olecko na lata 2012-

2027” wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko do „Aktualizacji projektu założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Olecko na lata 

2012-2027”. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.127.2019 

w załączeniu 

 

 

b) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając wnioski Komisji Polityki 

Prorodzinnej (…) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając wnioski Komisji Polityki 

Prorodzinnej (…) i Komisji Oświaty (…) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego 

planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radna Anna Kaczor 

odnośnie uchwały w sprawie określenia głównych kierunków pracy i sposobów realizacji 

zadań Rady Miejskiej w Olecku poddała pod rozwagę powołanie zespołów roboczych  

do analizy poszczególnych zagadnień wskazanych w uchwale.  

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

 uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady 

Miejskiej w Olecku na rok 2020. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.128.2019 

w załączeniu 

 

 

c) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając wnioski z Komisji 

Rewizyjnej, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków), uwzględniając wnioski z Komisji 

Rewizyjnej, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając wnioski z Komisji 

Rewizyjnej, przy 3 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Dawid Bondarenko 

poinformował, iż na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej zgłosił wniosek o rozszerzenie tematu 

kontroli zaplanowanej na styczeń, ale wniosek został odrzucony. W związku z powyższym 

zgłasza wniosek o zmianę tematu na miesiąc styczeń poprzez dodanie drugiego punktu:  

 Kontrola stanowisk kierowniczych Wydziałów Urzędu Miejskiego w Olecku za lata 

2017 - 2019 w tym:  

 zakresy czynności, 

 dodatki specjalne, 

 sprawdzenie doświadczenia zawodowego. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Radny Dawid Bondarenko (ad vocem), 

 Radny Janina Anuszkiewicz (ad vocem), 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił wniosek o ujęcie w planie pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 r. tematu:  

 Kontrola wydatków na promocję gminy w mediach za lata 2016-2019 na miesiąc 

czerwiec. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Radny Dawid Bondarenko (ad vocem), 

 Radny Wojciech Leonarczyk (ad vocem), 

 Radny Wojciech Rejterada (ad vocem), 

 Radny Dawid Bondarenko (ad vocem), 

 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Radny Dawid Bondarenko (ad vocem), 

 Radny Wojciech Leonarczyk, 

 Radny Dawid Bondarenko. 

 

Radni nie zgłaszali innych wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę. 
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P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

Poddał pod głosowanie wniosek Radnego Dawida Bondarenko. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany tematu na miesiąc styczeń poprzez dodanie drugiego punktu:  

 Kontrola stanowisk kierowniczych Wydziałów Urzędu Miejskiego w Olecku za lata 

2017 - 2019 w tym: zakresy czynności, dodatki specjalne, sprawdzenie doświadczenia 

zawodowego.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 10,  

PRZECIW: 10,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (10) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

 

Rada nie przyjęła wniosku o zmianę tematu na miesiąc styczeń. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poddał pod głosowanie wniosek Radnego Wojciecha Leonarczyka. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcia w planie pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 r. tematu:  

 Kontrola wydatków na promocję gminy w mediach za lata 2016-2019 na miesiąc 

czerwiec. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada przyjęła wniosek o ujęcie tematu na miesiąc czerwiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są inne wnioski do projektu uchwały. 

Radny Dawid Bondarenko 

poinformował, iż złoży stosowny wniosek do Burmistrza w trybie udostępnienia informacji 

publicznej. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odniósł się do wypowiedzi radnego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Jakub Dziubiński. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Olecku na rok 2020. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.129.2019 

w załączeniu 
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d) warunków udzielania i wysokości stawek procentowych bonifikat od opłat  

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych 

na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów  

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie warunków 

udzielania i wysokości stawek procentowych bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 

własności tych gruntów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 warunków udzielania i wysokości stawek procentowych bonifikat od opłat  

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych  

na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 
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Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie warunków udzielania i wysokości stawek 

procentowych bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.130.2019 

w załączeniu 

 

 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – ul. Nocznickiego 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego – ul. Nocznickiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja odstąpiła od zaopiniowania projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, że do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wyłożonego do publicznego wglądu zgłoszono uwagi. Załącznik Nr 2 do projektu uchwały 

zawiera listę nieuwzględnionych siedmiu uwag przez Burmistrza.  

Zapytał, czy radnym jest znana treść stanowiska Burmistrza w sprawie zgłoszonych uwag. 

 

Radni przez aklamację potwierdzili, iż znana im jest treść zgłoszonych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał treść uwagi nr 1. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 1 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi nr 1 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż uwaga nie została uwzględniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uwagi nr 2 I poddał pod głosowanie wniosek  

o nieuwzględnienie uwagi nr 2 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi nr 2 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 



16 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż uwaga nie została uwzględniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uwagi nr 3 i poddał pod głosowanie wniosek  

o nieuwzględnienie uwagi nr 3 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi nr 3 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uwagi nr 4 i poddał pod głosowanie wniosek  

o nieuwzględnienie uwagi nr 4 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi nr 4 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż uwaga nie została uwzględniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uwagi nr 5 i poddał pod głosowanie wniosek  

o nieuwzględnienie uwagi nr 5 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi nr 5 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Marcin Roszko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż uwaga nie została uwzględniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uwagi nr 6 i poddał pod głosowanie wniosek  

o nieuwzględnienie uwagi nr 6 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi nr 6 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 
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Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż uwaga nie została uwzględniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uwagi nr 7 i poddał pod głosowanie wniosek  

o nieuwzględnienie uwagi nr 7 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi nr 7 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż uwaga nie została uwzględniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – ul. Nocznickiego. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 
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Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Rafał Cezary Bielawski. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – 

ul. Nocznickiego. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.131.2019 

w załączeniu 

 

 

f) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. przeciwdziałania uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska 

poinformowała, iż do projektu uchwały nie wniesiono zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Olecko  

na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2020 rok.  
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.132.2019 

w załączeniu 

 

 

g) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku szkolnym 

2019/2020 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

poinformowała, iż do projektu uchwały nie wniesiono zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku szkolnym 2019/2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku szkolnym 

2019/2020.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Gminie Olecko w roku szkolnym 2019/2020. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.133.2019 

w załączeniu 

 

 

h) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 
 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości,  

na których znajdują się domki letniskowe lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

od nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.134.2019 

w załączeniu 

 

 

i) zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych Gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

poinformował, iż do projektu uchwały nie wniesiono zmian. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków), przy 3 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

Gminy Olecko.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Gminy Olecko.  
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.135.2019 

w załączeniu 

 

 

j) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych, garaży  

i lokalu użytkowego 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) przy 4 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych, garaży i lokalu użytkowego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych, garaży i lokalu 

użytkowego. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych, garaży i lokalu użytkowego.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.136.2019 

w załączeniu 

 

 

k) przystąpienia do prac związanych z uzyskaniem przez Gminę Olecko statusu 

uzdrowiska lub statusu obszaru ochrony uzdrowiskowej 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków), przy 3 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

do prac związanych z uzyskaniem przez Gminę Olecko statusu uzdrowiska lub statusu 

obszaru ochrony uzdrowiskowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia do prac związanych z uzyskaniem przez Gminę Olecko statusu 

uzdrowiska lub statusu obszaru ochrony uzdrowiskowej. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do prac związanych  

z uzyskaniem przez Gminę Olecko statusu uzdrowiska lub statusu obszaru ochrony 

uzdrowiskowej.  

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.137.2019 

w załączeniu 

 

 

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, iż do projektu uchwały nie wniesiono zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 3 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2019-2028.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.138.2019 

w załączeniu 

 

 

m) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, iż do projektu uchwały nie wniesiono zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 3 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2019 rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.139.2019 

w załączeniu 

 

 

n) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.140.2019 

w załączeniu 

 

 

o) uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

 

1) odczytanie projektu uchwały budżetoweJ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

Oddał głos Burmistrzowi Olecka. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wskazał na wydatki w zakresie oświaty, gdzie gmina dokłada własne środki oraz 

zmniejszaniu wydatków i poziomu zadłużenia gminy. 

 

 

2) odczytanie opinii Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

oraz Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady 

Miejskiej 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

odczytała opinię o projekcie budżetu Gminy Olecko na 2020 r. – treść w załączeniu  

do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

odczytała opinię o projekcie budżetu Gminy Olecko na 2020 r. – treść w załączeniu  

do protokołu. 

 

 

3) odczytanie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko 

odczytał opinię w sprawie projektu budżetu Gminy Olecko na 2020 r. – treść w załączeniu  

do protokołu. 

 

 

4) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej na 2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał sentencję uchwały Nr RIO.IV-0120-397/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 3 grudnia 2019 roku w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Olecka projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok oraz  

o możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w tym projekcie – treść  

w załączeniu do protokołu.    

 

 

5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Wacław Olszewski, 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko. 

 

Na tym dyskusję zakończono. 
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6) głosowanie nad uchwałą budżetową   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2020 rok.  

 

Głosowano w sprawie: 

 uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 12,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 8,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Grzegorz 

Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Marcin Roszko, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (8) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Mariusz 

Miłun, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę w spawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2020 rok.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.141.2018 

w załączeniu 

 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

złożył podziękowania wszystkim osobom, które włożyły wysiłek w przygotowanie budżetu 

na 2020 r. 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 8 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej i Burmistrz Olecka złożyli mieszkańcom życzenia z okazji 

zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zamknął obrady XIX Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 
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